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Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . § (2) bekezdése alapján kérdést kívánok feltenni

Dr. Németh Imre
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak

,,Szeptemberben minden általános iskoláshoz eljut-e az iskolatej?"

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter úrtól, azért tőle, mert e tárgykörben a
kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter úr!

Az "Igyál tejet" programról szóló országgyűlési határozat elfogadásakor azt gondoltuk,
minden iskoláshoz el fog jutni .

A pénzhiány köztes megoldást szült: kiderült, ez csak esély. Ahol nem tudták vállalni a
megelőlegezést, ott nincs iskolatej .
Ez a megoldás nem felel meg a határozat tartalmának, de azért sem tartható, mert éppen
a legrászorultabbakat zárja ki .

Biztosítható-e szeptembertől a megelőlegezés, azaz a teljeskörű ellátás?

Tisztelettel várom válaszát!

Farkas Imre
országgyülési képviselő

írásbeli kérdés
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